
Announcements 
一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在

這裡與我們同享神家的愛與交通。 
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends.  We wish you 
enjoy the love and fellowship in God’s house. 

二、教會禱告聚會將在週二晚間在梁弟兄家舉行，盼望主興

起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。   
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our 
prayer meeting on Tuesday night at brother Timothy Liang’s house. 

三、本週六將在本會所舉行福音聚會，將觀賞福音影片與見

證分享，請弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:45 pm

愛筵 Potluck, 7:30 pm 聚會) 
Saturday gospel meeting will be held here, dinner will be served at 6:45 
p.m., and meeting starts at 7:30 p.m. Please invite friends to come. 

四、我們將在下主日舉行福音聚會，將邀請何達剛弟兄姊妹

作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。 
A gospel meeting will be held in the morning of February 25, Sunday.   
Please pray for the meeting and invite friends to come. 

五、請為在醫院中的鮑家寶弟兄和錢弘弟兄的身體代禱。 
Please pray for brother James Pou and Joseph Chien who are still in 
the hospital.  

六、為著弟兄姊妹報稅的需要，請向沈弟兄領取您 2006 年

的奉獻收據．感謝您過去一年的支持與奉獻，相信每一

份的擺上都蒙主記念。願主更多得著我們，全心為祂而

活著。 
For your tax filing purpose, please get the summary of your offerings in 
2006 from brother Shen. We greatly appreciate your consistent support 
and offerings in the past year. May God bless us to live for Him solely.  
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      Sunday Worship 

  9:30a.m.   主日學   Sunday School 

 10:30a.m.   詩歌讚美  Praise and Worship 

     |   擘餅記念主  Breaking of Bread 

 12:00a.m.   信息交通   Message Sharing 

     Tuesday Prayer Meeting 

     7:30p.m.   敬拜及代禱  Worship and Pray  

        Friday Bible Study Meeting 

     7:30p.m.   聚會   Worship and Study 
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二○○七年二月十八日 

           陳碧秋, 呂梁家祺 

           沈保羅, 冷晶 

 

崔靜等弟兄姊妹

梁家聲    沈保羅   

 

詩歌﹕聖 205 自耶穌來住在我心 

出 40:1 耶和華曉諭摩西說、 

出 40:2 正月初一日、你要立起帳幕． 

林前 5:7 因為我們逾越節的羔羊基督、已經被殺獻祭了。 
 

林後 5:17 若有人在基督裏、他就是新造的人．舊事已過、都

變成新的了。 
 

啟 21:3 看哪、 神的帳幕在人間．他要與人同住． 
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